
PROTOKÓŁ NR 6/2020 

Z POSIEDZENIA KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 

RADY POWIATU W WAŁCZU 

Z DNIA 18.06.2020 r.  W GODZ. 14 31 – 1443 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list obecności  

( zał. nr 1 i 2*). 

Posiedzenie  odbyło się w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu przy ul. Dąbrowskiego 17.  

 

Proponowany porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu Nr 5/2020 z dnia 21.02.2020r. 

3. Rozpatrzenie skargi Pana Ireneusza Lewickiego. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzyła i obradom przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Danuta Kęsek.  

Na stan ogólny 5 członków Komisji, obecnych 3, nieobecny radny Sławomir Niewczas  i radny 

Roman Wiśniewski  wobec powyższego mogły być podejmowane prawomocne decyzje.  

 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek posiedzenia i wobec braku głosów i uwag do 

porządku posiedzenia  poddała pod głosowanie. W wyniku głosowania  

LICZBA OBECNYCH  - 3 

GŁOSY ZA  -  3 (radni: Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz , Ireneusz Sawczyszyn) 

GŁOSY PRZECIW - 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ –  0  

W wyniku głosowania porządek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. pkt 2. 

Przyjęcie protokołu Nr 5/2020 z dnia 21.02.2020r. 

Uchwałą Nr XIII/130/2020 Rady Powiatu w Wałczu  z dnia 27 lutego 2020r.w sprawie 

przekazania wniosku według właściwości, przekazano do załatwienia wniosek Pana Krzysztofa 

Kocha dotyczący przeprowadzenia kontroli w  Powiatowym Urzędzie Pracy w Wałczu. Komisja 

na posiedzeniu w dniu 21 lutego 2020 r. zawnioskowała do Starosty Wałeckiego  

o poinformowanie załatwienia przedmiotowego wniosku. 

W materiałach załączono informację  Starosty Wałeckiego dotyczącą wyników kontroli  

przeprowadzonej w Powiatowym Urzędzie Pracy w Wałczu.  

 

Wobec braku uwag do protokołu Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie Protokół  Nr 

5/2020 z dnia 21.02.2020r. 

LICZBA OBECNYCH  - 3 

GŁOSY ZA  -  3 (radni: Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz, Ireneusz Sawczyszyn) 

GŁOSY PRZECIW - 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 0 

W wyniku głosowania protokół  został przyjęty.  

 

Ad. pkt 3. 

Rozpatrzenie skargi Pana Ireneusza Lewickiego. 

 

Przemysław Maksymowicz – Członek Komisji 

- Powiedział, że po przejrzeniu całej dokumentacji to skarga jest bezzasadna. Wniosek został 

złożony, zostało zrobione zawiadomienie przez skarżącego do Starosty Wałeckiego złożony, że  

Skarżący  wykonał taką inwestycje, budynek gospodarczy. Cała procedura polegała na tym, że 



przed wykonaniem powinien zgłosić wykonanie tego typu inwestycji. Stwierdził , że Starosta 

bardzo dobrze zrobił  i przekazał sprawę, obiekt istnieje  więc  jedynym krokiem jaki mógł zrobić 

Starosta Wałecki  to musiał przekazać dokumentacje cała tą  sprawę do Powiatowego Inspektora 

Nadzoru Budowlanego, co miała miejsce, jest również to zawiadomienie o wszczęciu  

postępowaniu Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego,  który stwierdził że ten obiekt 

jest obiektem budowlanym. Gdzie Skarżący  w tych swoich dokumentach twierdzi, że to nie jest 

budynek, obiekt budowlany. Powiedział, że jego zdaniem  to jest tak bezdyskusyjne, że  ta sprawa 

jest całkowicie  do oddalenia. 

 

O godz. 14.37 na posiedzenie Komisji przybywa Radny Roman Wiśniewski. Na stan ogólny                     

5 członków, obecnych 4.  

O godz. 14.39 na posiedzenie Komisji przybywa Radca Prawny Waldemar Kosowicki.  

 

Roman Wiśniewski – Członek Komisji 

Powiedział ,że na poprzedniej Komisji , która dotyczyła tego problemu  mówił, że Pan Lewicki 

pokazywał dużo większy  zakres dokumentacji niż było  na posiedzeniu Komisji. Dalej uważa 

że te zakresy się różnią, nie podejrzewa ukrywanie przez Starostwo dokumentów, nie wiem 

dlaczego  nie ma tej pełnej dokumentacji. Sprawa się ciągnie dość długo ja  czyta dokumenty, to 

w  jego przekonaniu  formalnie  rzecz biorąc  Pan Lewicki  racji nie ma. Natomiast zastanawia  

jedna rzecz dlaczego przy takiej „budowli”  ten problem tak napęczniał wydaje się że można  

było go rozwiązać dużo wcześniej z korzyścią  dla Pana Lewickiego jako mieszkańca Powiatu. 

Nie angażując w tej chwili tyle osób, podmiotów do sprawy na ten temat.  Wydaje się że sprawa 

jest prosta , i przy chęci pomocy temu Panu  w rozwiązaniu problemu tej sprawy by nie było.  

W związku z tym zapowiedział, że nie poprze takiej uchwały odrzucającej, wstrzyma się od 

głosu. 

 

Przewodnicząca Komisji  w związku z brakiem głosów i uwag do projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi zaproponowała podjęcie uchwały o  następującej treści: 

„Komisja Rekomenduje uznanie skargi wniesionej przez Pana Ireneusza Lewickiego na 

działalność  Starosty Wałeckiego w zakresie przekazania Powiatowemu Inspektorowi Nadzoru 

Budowlanego w Wałczu pisma skarżącego z dnia 19 listopada 2019r. stanowiącego 

zawiadomienie Starosty Wałeckiego o wykonaniu pomieszczenia gospodarczego z blachy  

i kształtowników pochodzenia rozbiórkowego o pow. ok.10 m2, jako niezasadna.  

 

LICZBA OBECNYCH  - 4 

GŁOSY ZA  -  3 (radni: Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz, Ireneusz Sawczyszyn) 

GŁOSY PRZECIW - 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 1 (radny: Roman Wiśniewski) 

 

Ad. pkt 4. 
Zamknięcie posiedzenia.  
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji o godz. 14.43 zamknęła 

posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wałczu 

 
*  -  Załączniki do wglądu na Samodzielnym Stanowisku ds. obsługi Rady Powiatu Starostwa Powiatowego 

w Wałczu  

                                Przewodnicząca Komisji              

                    /-/  Danuta Kęsek      

        Protokołowała:                                                                

Inspektor 

 ds. obsługi Rady Powiatu 

 

         /-/ Kinga Kanduła  

 


